
 
 

 

 

Referat af HOG Senioridræts årsmøde den 6. februar 2024 

 
50 havde tilmeldt sig til årsmødet. 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen ved Dorrit Hansen 
2. Valg af dirigent 

3. Valg af referent 
4. Beretning ved Dorrit Hansen 
5. Regnskab ved Walter Simonsen 
6. Budget, herunder fastsættelse af kontingent, for det kommende år ved Walter Simonsen 
7. Behandling af indkomne forslag (skal være formanden i hænde senest 10 dage før årsmødet) 

8. Valg til udvalget 
a) Indstilling til valg af formand for Senioridræt på HOG’s ordinære generalforsamling 

 Dorrit Hansen (modtager genvalg) 
b) Valg af udvalgsmedlemmer 
 Vibeke Staack (modtager ikke genvalg) 
 Walter Simonsen (modtager genvalg) 

9. Valg af suppleanter for et år 
Anna Lauritsen (modtager genvalg) 

Michael Etzerodt (modtager genvalg) 
10. Eventuelt 

 

Ad 1: Velkommen ved Dorrit Hansen 

Dorrit bød velkommen. Årsmøde startede med kaffe, boller og kringle samt en forårssang med Esben 

Hansen på guitar. 

 

Ad 2: Valg af dirigent 

Anders Nørgaard blev valgt som dirigent. 

 

Anders konstaterede, at årsmødet var lovligt varslet, samt at dagsordenen var i overensstemmelse med 

vedtægterne. 

 

Ad 3: Valg af referent  

Søren Eriksen blev valgt som referent. 

 

Ad 4: Beretning ved Dorrit Hansen  

Dorrit fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen vedlægges referatet. 

 

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

AD 5: Regnskab ved Walter Simonsen 

Der var ikke udsendt et regnskab for 2023 forud for årsmødet grundet tekniske problemer i Klubmodul. 

En halv time før årsmødet fik Walter udleveret et ikke-revideret udkast til regnskab for 2023. 

 



 
 

 

Walter omdelte et estimeret regnskab for 2023. Walter gennemgik det estimerede regnskab, som udviser 

et underskud på ca. 10.000. Underskuddet svarer til manglende sponsorindtægter fra hovedforeningen. 

 

Det ikke-reviderede regnskab udviser en underskud på ca. 13.000. 

 

Jytte Sørensen, der er ansvarlig for bogføringen i HOG, uddybede vanskelighederne ift. Klubmodul. 

 

Magnus Nielsen, som også er medlem af HOGs sponsorudvalg, bemærkede, at det bliver stadig 

vanskeligere at skaffe nye sponsorer. Magnus opfordrede Senioridræt til at komme med forslag til nye 

sponsorer. 

 

Årsmødet tog regnskabet til efterretning med det forbehold, at der ikke sker væsentlige ændringer i 

regnskabet ifm. revisionen. Når endelig regnskab foreligger lægges det op på hjemmesiden 

 

Ad 6: Budget, herunder fastsættelse af kontingent, for det kommende år 

Udkast til budget for 2024 omdelt på mødet og gennemgået. Budgettet bygger på uændrede 

kontingenter. 

 

Udkast til budget og kontingenter taget til efterretning. 

 

Ad 7: Behandling af indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forslag. 

 

Ad 8: Valg til udvalget 

Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

a. Dorrit indstilles valgt til formand. 

b. Water Simonsen genvalgt 

Ellen Rasmussen valgt til bestyrelsen. 

 

Ad 9: Valg af suppleanter for et år 

Følgende blev genvalgt som suppleanter: 

• Anna Lavridsen (onsdag morgenholdet)  

• Michael Etzerodt (mandagsholdet) 

 

Ad 10: Eventuelt 

Dorrit takkede Vibeke på vegne af Senioridræt. Vibeke har været medlem af bestyrelsen i 7 år. I alle 

årene har Vibeke været engageret og har deltaget i de forskellige opgaver, der har været. Emner der 

skulle drøftes, problemer der skulle løses og beslutninger, der skulle træffes ud fra de mange punkter på 

dagsordenen. 

 

Dorrit gav Vibeke Staack en gave og blomster. 

 



 
 

 

Magnus Nielsen, der også er aktiv i relation til Hinnerup Cup, orienterede om Hinnerup Cup og dets 

betydning for de unge i fodbold. Der skal bruges ca. 350 frivillige til at afvikle stævnet. Der er brug for 

nye frivillige, hvis stævnet skal kunne gennemføres. Der vil være opgave, der i omfang og krav til 

indsatsen, vil kunne løses af medlemmer af Senioridræt. Når opgaverne er beskrevet mere detaljeret, vil 

Senioridræt blive opfordret til at stille med frivillige. 

 

Dorrit tilføjede, at Senioridræts engagement i Hinnerup Cup forventes at ville kunne give 

sponsorindtægter til Senioridræt. 

 

Afslutningsvis takkede Dorrit dirigenten for afviklingen af årsmødet.  Tak til Esben, som sluttede af med 

at spille op til endnu en sang. 

 

Hinnerup den 9.2.2024 

Søren Eriksen 

 


